

Title (en)

Device for keeping a razor.

Title (de)

Vorrichtung zur Aufbewahrung eines Rasierapparates.

Title (fr)

Dispositif d'emballage d'un rasoir.

Publication

EP 0553484 A1 19930804 (DE)

Application

EP 92121774 A 19921222

Priority

DE 9200906 U 19920125

Abstract (en)

The invention relates to a storage device for a razor. In order to provide a device of this type which on the one hand makes possible safe storage of the razor and which on the other hand can be used as a stand from which the razor can be easily removed for its use according to its purpose, the invention proposes a housing having two housing parts (8, 2) which can be pivoted with respect to each other, a longitudinal guide (11) in one housing part (8) and at least one guide element (12) which is attached to the other housing part (2), can be displaced along the longitudinal guide (11) and, when the two housing parts (8, 2) are pivoted from a first position in which the device is closed into a second position in which the razor (1) is accessible for removing, at the same time forms the pivot. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Aufbewahrung eines Rasierapparates. Um eine solche Vorrichtung zu schaffen, die einerseits eine sichere Lagerung und Aufbewahrung des Rasierapparates ermöglicht und die sich andererseits als Ständer einsetzen lässt, aus dem der Rasierapparat zu seinem bestimmungsgemäßen Gebrauch leicht entnommen werden kann, wird mit der Erfindung ein Gehäuse mit zwei zueinander verschwenkbaren Gehäuseteilen (8,2), eine Längsführung (11) in dem einen Gehäuseteil (8) und mindestens ein an dem anderen Gehäuseteil (2) angebrachtes, entlang der Längsführung (11) verschiebbares Führungselement (12) vorgeschlagen, welches bei einer Verschwenkung der beiden Gehäuseteile (8,2) aus einer ersten Stellung, in der die Vorrichtung geschlossen ist, in eine zweite Stellung, in der der Rasierapparat (1) zur Entnahme zugänglich ist zugleich den Drehpunkt bildet. <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 27/22; B65D 43/14

IPC 8 full level

A45C 11/24 (2006.01); **A45D 27/22** (2006.01); **B65D 43/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 11/24 (2013.01); **A45D 27/22** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 3759594 A 19730918 - COBB J
- [Y] FR 2571698 A1 19860418 - BOURBON FILS ETS A [FR], et al
- [A] EP 0248592 A2 19871209 - WAKELIN THOMAS CAMILLUS VINCEN
- [A] US 4625402 A 19861202 - KAVOUSSI JAMES P [US]
- [A] US 4339876 A 19820720 - DAVIS ALTON A

Cited by

CN103448992A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0553484 A1 19930804; EP 0553484 B1 19941102; AT E113446 T1 19941115; CA 2086347 A1 19930726; DE 59200736 D1 19941208;
DE 9200906 U1 19930527; ES 2065121 T3 19950201

DOCDB simple family (application)

EP 92121774 A 19921222; AT 92121774 T 19921222; CA 2086347 A 19921229; DE 59200736 T 19921222; DE 9200906 U 19920125;
ES 92121774 T 19921222